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Abstract (en)
The invention relates to a brake assembly for rail vehicles having at least one wheel axle which is driven by a coupled engine/transmission unit and
in which the unit is connected, avoiding an intermediate wheel, to the wheel axle preferably via a hollow shaft which concentrically encloses this
wheel axle and the wheel axle or the hollow shaft is connected in terms of drive to a disc brake which is arranged on the side of the wheel axle lying
opposite the unit, the brake disc (8) being mounted on a brake shaft (4) which is arranged parallel to the wheelset axle and to the engine axle and is
mounted on the engine/transmission unit (1, 2) on two sides. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Bremsenanordnung für Schienenfahrzeuge mit zumindest einer von einer gekoppelten Motor-Getriebe-Einheit
angetriebenen Radachse, bei welcher die Einheit unter Vermeidung eines Zwischenrades mit der Radachse, vorzugsweise über eine diese
Radachse konzentrisch umgebende Hohlwelle, antriebsmäßig verbunden ist und die Radachse oder die Hohlwelle antriebsmäßig mit einer auf der
der Einheit gegenüberliegenden Seite der Radachse angeordneten Scheibenbremse verbunden ist, wobei die Bremsscheibe (8) auf einer parallel
zur Radsatzachse und zur Motorachse angeordneten und zweiseitig an der Motor-Getriebe-Einheit (1,2) gelagerten Bremswelle (4) angebracht ist.
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